
 Protokół nr 79/2021

z posiedzenia Zarządu Powiatu

w dniu 18 lutego 2021 r.

Z  uwagi  na  aktualną  sytuację  epidemiologiczną  przeprowadzono  zdalne  79  posiedzenie
Zarządu  Powiatu  z  wykorzystaniem  środków  porozumiewania  się  na  odległość to  jest  za
pomocą środków audiowizualnych na zasadzie wideokonferencji. 
Dyskusja i głosowania odbyły się poprzez system informatyczny.
W  zdalnym  posiedzeniu  uczestniczyli:  Starosta  -  Andrzej  Ochlak,  Wicestarosta  –  Jerzy
Czapliński,  Członkowie  Zarządu  Powiatu:   Barbara  Grzywacz,  Teresa  Łątkowska,  Marcin
Buliński,  Sekretarz  –   Ewa Kalisz  -  Górzkowska  oraz  Skarbnik  –   Sebastian  Kiński.  Pan
Starosta  potwierdził  obecność  wyżej  wymienionych  osób,  w  posiedzeniu  uczestniczyło  5
członków Zarządu. Wymóg kworum został zachowany. Posiedzenie otworzył pan Starosta.

Pan Starosta przedstawił propozycję porządku obrad 79 zdalnego posiedzenia Zarządu. Poprosił
o rozszerzenie porządku obrad o następujące punkty: 

1. Zapoznanie się z pismem z Regionalnej Izby Obrachunkowej w Olsztynie w sprawie
przekazania uchwały Nr 76/523/2021 Zarządu Powiatu w Nowym Mieście Lubawskim
z dnia 14 stycznia 2021 r. w sprawie przyjęcia sprawozdania z wysokości średnich wy-
nagrodzeń nauczycieli na poszczególnych stopniach awansu zawodowego w szkołach i
placówkach  prowadzonych  przez  Powiat  Nowomiejski  Wojewodzie  Warmińsko-
Mazurskiemu.

2. Zapoznanie się ze stanowiskiem Rady Powiatu w Olsztynie w sprawie podziału środ-
ków w ramach Rządowego Funduszu Inwestycji Lokalnych.  

3. Zapoznanie się z pismem z Związku Powiatów Polskich oraz Powiatu Lidzbarskiego w
sprawie  opinii  dotyczącej  możliwych  skutków centralizacji  struktury  właścicielskiej
szpitali dla jednostek samorządu terytorialnego.   

Pan Starosta zapytał,  czy są jakieś uwagi do przedstawionego porządku posiedzenia wraz z
rozszerzeniem. Stanowi on załącznik nr 1.

Do  porządku  obrad  Członkowie  Zarządu  nie  zgłosili  żadnych  uwag. Za  przyjęciem
zmienionego porządku obrad głosowali: A. Ochlak, J. Czapliński, B. Grzywacz, T. Łątkowska,
M. Buliński. 

W zdalnym posiedzeniu Zarządu wzięli udział: pani Jolanta Domżalska – inspektor do spraw
pozyskiwania  funduszy  pomocowych,  pani  Marzena  Przybylska  –  dyrektor  Domu  Pomocy
Społecznej w Grodzicznie, pan Marcin Sobczak – zastępca dyrektora Powiatowego Urzędu Pra-
cy, pani Anna Marchlewska-Barczewska – dyrektor Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie,
pani Małgorzata Jeda – kierownik Biura Audytu i Kontroli, pani Barbara Orłowska – naczelnik
Wydziału  Oświaty, Kultury i Promocji,  pani Kornelia Jaroszewska – Sobczak – inspektor w
Wydziale Oświaty, Kultury i Promocji, pan Andrzej Samsel – naczelnik Wydziału Architektury
i Budownictwa oraz  pani B. Widźgowska – naczelnik Wydziału Inwestycji,  Mienia i Spraw
Gospodarczych.
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Pierwszym punktem porządku posiedzenia było przyjęcie protokołu Nr 78/2021.

Pan Starosta zapytał Członków Zarządu, czy mają uwagi do protokołu Nr 78/2021.
Członkowie Zarządu nie zgłosili żadnych uwag.

Za  przyjęciem  protokołu  nr  78/2021  głosowali:  A.  Ochlak,  J.  Czapliński,  B.  Grzywacz,
T. Łątkowska, M. Buliński.

Drugim punktem porządku posiedzenia było przyjęcie projektu uchwały Rady Powiatu w
sprawie przystąpienia do porozumienia na realizację w ramach współpracy zadania pole-
gającego na opracowaniu Strategii obszaru funkcjonalnego Południowe Mazury 2030 /OF
Południowe Mazury 2030/.

Pan Starosta poinformował, że powyższa kwestia była już omawiana z Członkami Zarządu.
Pan Starosta zapytał Członków Zarządu czy mają pytania do przedstawionego projektu uchwa-
ły.
Członkowie Zarządu nie zadali pytań.

Zarząd jednogłośnie przyjął projekt uchwały i skierował pod obrady Rady Powiatu. Za głoso-
wali: A. Ochlak, J. Czapliński, B. Grzywacz, T. Łątkowska, M. Buliński.

/pani J. Domżalska wylogowała się ze zdalnego posiedzenia/

Trzecim punktem porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w spra-
wie akceptacji przedłużenia realizacji projektu pn. „Pomagajmy Razem” przez Dom Po-
mocy Społecznej w Grodzicznie Nowe Grodziczno 14B 13-324 Grodziczno współfinanso-
wanego przez Unię Europejską w ramach Europejskiego Funduszu Społecznego. 
/głos zabrała pani M. Przybylska – dyrektor Domu Pomocy Społecznej w Grodzicznie/

Pani Przybylska poinformowała, że w związku z aktualizacją wniosku tj. wydłużeniem o dwa
miesiące jednego z działań projektu, wydłużone zostaną wypłaty dodatków do wynagrodzeń dla
pracowników DPS-u wykonujących bezpośrednią pracę z pensjonariuszami.  Dodała, że przy
pracy z pensjonariuszami zatrudnionych jest 24 pracowników, wysokość dodatkowego wyna-
grodzenia będzie wynosić 1404,31 zł. Nadmieniła, że wysokość wnioskowanego grantu wynosi
48 522,54 zł. 
Pan Starosta zapytał Członków Zarządu czy mają pytania do przedstawionego projektu uchwa-
ły.
Członkowie Zarządu nie zadali pytań.

Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę.  Za głosowali:  A. Ochlak,  J.  Czapliński,  B. Grzywacz,
T. Łątkowska, M. Buliński.

Czwartym punktem porządku posiedzenia było przyjęcie projektu uchwały Rady Powiatu
w sprawie zatwierdzenia  przedłużenia  realizacji   projektu pn. „Pomagajmy Razem”
przez Dom Pomocy Społecznej w Grodzicznie Nowe Grodziczno 14B 13-324 Grodziczno
współfinansowanego przez Unię Europejską w ramach Europejskiego Funduszu Społecz-
nego. 
Pan Starosta zapytał Członków Zarządu czy mają pytania do przedstawionego projektu uchwa-
ły.
Członkowie Zarządu nie zadali pytań.
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Zarząd jednogłośnie przyjął projekt uchwały i skierował pod obrady Rady Powiatu. Za głoso-
wali: A. Ochlak, J. Czapliński, B. Grzywacz, T. Łątkowska, M. Buliński.

/pani M. Przybylska wylogowała się ze zdalnego posiedzenia/

Piątym punktem porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w spra-
wie zmiany Uchwały Nr 45/291/2020 Zarządu Powiatu w Nowym Mieście Lubawskim z
dnia 23 stycznia 2020 r. w sprawie przystąpienia do projektu pt. „Aktywizacja osób mło-
dych pozostających bez pracy w powiecie nowomiejskim (V)” współfinansowanego przez
Unię Europejską ze środków Europejskiego Funduszu Społecznego w ramach Programu
Operacyjnego Wiedza Edukacja Rozwój 2014-2020 oraz upoważnienia Dyrektora Powia-
towego Urzędu Pracy w Nowym Mieście Lubawskim. 
/głos zabrał pan M. Sobczak – zastępca dyrektora Powiatowego Urzędu Pracy/

Pan  Sobczak  poinformował,  że  zmieniła  się  wartość  projektu,  która  będzie  wynosić
1 455 456,72 zł.
Pan Starosta zapytał Członków Zarządu czy mają pytania do przedstawionego projektu uchwa-
ły.
Członkowie Zarządu nie zadali pytań.

Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę.  Za głosowali:  A. Ochlak,  J.  Czapliński,  B. Grzywacz,
T. Łątkowska, M. Buliński.

Szóstym punktem porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w spra-
wie zmiany Uchwały Nr 45/292/2020 Zarządu Powiatu w Nowym Mieście Lubawskim z
dnia 23 stycznia 2020 r. w sprawie przystąpienia do projektu pt. „Aktywizacja osób w
wieku 30 lat i powyżej pozostających bez pracy w powiecie nowomiejskim (VI)” współfi-
nansowanego przez Unię Europejską ze środków Europejskiego Funduszu Społecznego w
ramach Regionalnego Programu Operacyjnego Województwa Warmińsko-Mazurskiego
2014-2020 oraz upoważnienia Dyrektora Powiatowego Urzędu Pracy w Nowym Mieście
Lubawskim. 

Pan Sobczak poinformował, że zmiana dotyczy realizacji projektu, będzie on realizowany w la-
tach  budżetowych  2020  –  2021  oraz  zmiany  wartości  projektu,  która  będzie  wynosić
2 746 813,09 zł.
Pan Starosta zapytał Członków Zarządu czy mają pytania do przedstawionego projektu uchwa-
ły.
Członkowie Zarządu nie zadali pytań.

Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę.  Za głosowali:  A. Ochlak,  J.  Czapliński,  B. Grzywacz,
T. Łątkowska, M. Buliński.

Siódmym punktem porządku posiedzenia było przyjęcie projektu uchwały Rady Powiatu
w sprawie zmiany Uchwały Nr XVII/106/2020 Rady Powiatu w Nowym Mieście Lubaw-
skim z dnia 30 stycznia 2020 r. w sprawie zatwierdzenia projektu pod nazwą „Aktywiza-
cja osób młodych pozostających bez pracy w powiecie nowomiejskim (V)”. 

Pan Starosta zapytał Członków Zarządu czy mają pytania do przedstawionego projektu uchwa-
ły.
Członkowie Zarządu nie zadali pytań.

Zarząd jednogłośnie przyjął projekt uchwały i skierował pod obrady Rady Powiatu. Za głoso-
wali: A. Ochlak, J. Czapliński, B. Grzywacz, T. Łątkowska, M. Buliński.
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Ósmym punktem porządku posiedzenia było przyjęcie projektu uchwały Rady Powiatu w
sprawie zmiany Uchwały Nr XVII/107/2020 Rady Powiatu w Nowym Mieście Lubawskim
z dnia 30 stycznia 2020 r.  w sprawie zatwierdzenia projektu pod nazwą „Aktywizacja
osób w wieku 30 lat i powyżej pozostających bez pracy w powiecie nowomiejskim (VI)”. 

Pan Starosta zapytał Członków Zarządu czy mają pytania do przedstawionego projektu uchwa-
ły.
Członkowie Zarządu nie zadali pytań.

Zarząd jednogłośnie przyjął projekt uchwały i skierował pod obrady Rady Powiatu. Za głoso-
wali: A. Ochlak, J. Czapliński, B. Grzywacz, T. Łątkowska, M. Buliński.

/pan M. Sobczak wylogował się ze zdalnego posiedzenia Zarządu/

Dziewiątym punktem porządku posiedzenia było  podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w
sprawie w sprawie przystąpienia do „Programu wyrównywania różnic między regionami
III” w 2021 r., dofinansowanego ze środków Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób
Niepełnosprawnych. 
/głos zabrała pani A. Marchlewska-Barczewska – dyrektor Powiatowego Centrum Pomocy Ro-
dzinie/

Pani  Marchlewska-Barczewska  poinformowała,  że  Gmina  Nowe Miasto  Lubawskie  złożyła
wniosek o dofinansowanie budowy podjazdu dla niepełnosprawnych wraz z przebudową scho-
dów zewnętrznych przy Gminnym Ośrodku Pomocy Społecznej w Masznowie. 
Pan Starosta zapytał Członków Zarządu czy mają pytania do przedstawionego projektu uchwa-
ły.
Członkowie Zarządu nie zadali pytań.

Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę.  Za głosowali:  A. Ochlak,  J.  Czapliński,  B. Grzywacz,
T. Łątkowska, M. Buliński.

Dziesiątym punktem porządku posiedzenia było zapoznanie się z informacją z konsultacji
oraz przyjęcie projektu uchwały Rady Powiatu w sprawie przyjęcia  „Strategii Rozwiązy-
wania Problemów Społecznych Powiatu Nowomiejskiego na lata 2021-2026”.

Pani Marchlewska-Barczewska poinformowała, że konsultacje odbyły się od 04.02.2021r. do
11.02.2021r., nie wpłynęły żadne ankiety. Dodała, że na stronie 58 strategii wkradł się błąd w
latach, powinien być wpisany okres 2021-2026. Poprosiła o dokonanie poprawki w dokumen-
cie.

Informacja z konsultacji stanowi załącznik nr 2.

Zarząd po przyjęciu poprawki jednogłośnie przyjął  projekt  uchwały i  skierował pod obrady
Rady Powiatu. Za głosowali: A. Ochlak, J. Czapliński, B. Grzywacz, T. Łątkowska, M. Buliń-
ski.

Jedenastym punktem porządku posiedzenia było zapoznanie się z protokołem z kontroli
Warsztatu Terapii Zajęciowej w Nowym Mieście Lubawskim. 
 
Pani Marchlewska-Barczewska omówiła protokół z kontroli, który stanowi załącznik nr 3.
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Dwunastym punktem porządku posiedzenia było  podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w
sprawie wyrażenia opinii do wniosku o zezwolenie na realizację inwestycji drogowej pole-
gającej na budowie ulicy Polnej w Kurzętniku . 
/głos zabrał pan A. Samsel – naczelnik Wydziału Architektury i Budownictwa/

Pan Samsel poinformował, że nie wnosi zastrzeżeń do przedmiotowej inwestycji.

Wniosek firmy DAN-TOR z Iławy stanowi załącznik nr 4.

Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę.  Za głosowali:  A. Ochlak,  J.  Czapliński,  B. Grzywacz,
T. Łątkowska, M. Buliński.

/pan A. Samsel wylogował się ze zdalnego posiedzenia Zarządu/

Trzynastym punktem porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w
sprawie zmiany regulaminu korzystania z domku nr 263 „Jagoda” usytuowanego nad je-
ziorem Wielkie Partęczyny k/Tereszewa. 
/głos zabrała pani B. Widźgowska – naczelnik Wydziału Inwestycji, Mienia i Spraw Gospodar-
czych.

Pani Widźgowska poinformowała, że  zmienia się wysokość opłaty za wynajem domku, która
przedstawia się następująco:
„ 1) osoby wymienione w § 1 ust 3 niniejszego regulaminu – brutto 45 zł/doba
   2) osoby wymienione w § 1ust. 5 niniejszego regulaminu – brutto 80 zł/doba
   3) korzystanie z domku na cele wymienione w § 2 – bezpłatnie.”
Pan Starosta zapytał Członków Zarządu czy mają pytania do przedstawionego projektu uchwa-
ły.
Członkowie Zarządu nie zadali pytań.

Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę.  Za głosowali:  A. Ochlak,  J.  Czapliński,  B. Grzywacz,
T. Łątkowska, M. Buliński.

Pani Marchlewska-Barczewska poinformowała, że został pominięty punkt dotyczący przyjęcia
projektu uchwały Rady Powiatu w sprawie przyjęcia programu pn. „Powiatowy Program Dzia-
łań na Rzecz Osób Niepełnosprawnych na lata 2021-2025 w Powiecie Nowomiejskim”. 
Pan Starosta odpowiedział, że wyżej wymieniony punkt będzie omówiony po sprawach pani
B. Widźgowskiej.

Czternastym punktem porządku posiedzenia było  podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w
sprawie wyrażenia zgody na zawarcie porozumienia o zaprzestaniu wykonywania umowy
najmu lokalu użytkowego Nr 8 w budynku administracyjno-biurowym przy ul. Rynek 1 w
Nowym Mieście Lubawskim . 

Pani  Widźgowska  poinformowała,  że  w związku  z  sytuacją  epidemiologiczną  zasadne  jest
ograniczenie  przebywania  na  terenie  budynku  osób,  których  obecność  nie  jest  związana  z
zadaniami realizowanymi przez Starostwo Powiatowe. W związku z powyższym proponuje się
zawarcie  porozumienia  o  zaprzestaniu  wykonywania  umowy  najmu  Nr  65/2019  z  dnia
30.05.2019 r.  w okresie od dnia 01.03.2021 r. do dnia 31.12.2021 r. 
Pan Starosta zapytał Członków Zarządu czy mają pytania do przedstawionego projektu uchwa-
ły.
Członkowie Zarządu nie zadali pytań.

Wniosek pani B. Bober stanowi załącznik nr 5.
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Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę.  Za głosowali:  A. Ochlak,  J.  Czapliński,  B. Grzywacz,
T. Łątkowska, M. Buliński.

Piętnastym punktem porządku posiedzenia było podjęcie  uchwały Zarządu Powiatu w
sprawie wyboru najkorzystniejszej oferty w przetargu nieograniczonym na wykonanie ro-
bót budowlanych dla zadania:  Rozbudowa budynku Zespołu Szkół Zawodowych w Ku-
rzętniku. 

Pani Widźgowska poinformowała, że w przedmiotowym postępowaniu oferty złożyło siedmiu
wykonawców,  wszyscy  spełnili  warunki  udziału  w  postępowaniu  oraz  nie  podlegali
wykluczeniu.  Dodała,  że  wybrany  przez  komisję   wykonawca Przedsiębiorstwo  Robót
Budowlanych ASBUD Spółka z o.o. z Kulig  zaoferował najkorzystniejszą cenę na podstawie
kryteriów przyjętych w SIWZ, cena ofertowa wynosi 2 644 400,00 zł brutto.
Pani Grzywacz zapytała jaka była najwyższa oferta.
Pani Widźgowska odpowiedziała, że najwyższa oferta wynosiła  4 083 600 zł. 
Pan Starosta zapytał Członków Zarządu czy mają pytania do przedstawionego projektu uchwa-
ły.
Członkowie Zarządu nie zadali pytań.

Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę.  Za głosowali:  A. Ochlak,  J.  Czapliński,  B. Grzywacz,
T. Łątkowska, M. Buliński.

Szesnastym punktem porządku posiedzenia było podjęcie  uchwały Zarządu Powiatu  w
sprawie wykazu lokali  użytkowych przeznaczonych do oddania w najem stanowiących
własność Powiatu Nowomiejskiego.

Pani  Widźgowska  poinformowała,  że  wykaz  podlega  wywieszeniu  na  tablicy  ogłoszeń
Starostwa  Powiatowego w  Nowym  Mieście  Lubawskim  oraz  zamieszczeniu  na  stronie
internetowej Powiatu Nowomiejskiego pod adresem www.powiat-nowomiejski.pl, na okres 21
dni  w terminie  od  18.02.2021  r.  do  11.03.2021  r.  Dodała,  że  informacja  o  zamieszczeniu
wykazu podlega ogłoszeniu w prasie lokalnej.
Pan Starosta zapytał Członków Zarządu czy mają pytania do przedstawionego projektu uchwa-
ły.
Członkowie Zarządu nie zadali pytań.

Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę.  Za głosowali:  A. Ochlak,  J.  Czapliński,  B. Grzywacz,
T. Łątkowska, M. Buliński.
/pani B. Widźgowska wylogowała się ze zdalnego posiedzenia Zarządu/

Siedemnastym punktem porządku posiedzenia było przyjęcie projektu uchwały Rady Po-
wiatu w sprawie przyjęcia programu pn. „Powiatowy Program Działań na Rzecz Osób
Niepełnosprawnych na lata 2021-2025 w Powiecie Nowomiejskim”. 

Pani  Marchlewska-Barczewska poinformowała,  że dotychczasowy program obowiązywał do
roku 2020, został on poddany konsultacjom społecznym. Dodała, że program został również
pozytywnie zaopiniowany przez  Powiatową Społeczną Radę do Spraw Osób Niepełnospraw-
nych.
Pan Starosta zapytał Członków Zarządu czy mają pytania do przedstawionego projektu uchwa-
ły.
Członkowie Zarządu nie zadali pytań.

Opinia Powiatowej Społecznej Rady do Spraw Osób Niepełnosprawnych stanowi załącznik nr
6.
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Zarząd jednogłośnie przyjął projekt uchwały i skierował pod obrady Rady Powiatu. Za głoso-
wali: A. Ochlak, J. Czapliński, B. Grzywacz, T. Łątkowska, M. Buliński.

/pani A. Marchlewska – Barczewska wylogowała się ze zdalnego posiedzenia Zarządu/

Osiemnastym punktem porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w
sprawie przyjęcia sprawozdania Stowarzyszenia Pomocy Dzieciom Specjalnej Troski w
Nowym Mieście Lubawskim, któremu zlecono realizację zadania publicznego.
/głos zabrała pani M. Jeda – kierownik Biura Audytu i Kontroli/

Pani Jeda omówiła protokół z kontroli, który stanowi załącznik nr 7.

Pan Starosta zapytał Członków Zarządu czy mają pytania do przedstawionego projektu uchwa-
ły.
Członkowie Zarządu nie zadali pytań.

Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę.  Za głosowali:  A. Ochlak,  J.  Czapliński,  B. Grzywacz,
T. Łątkowska, M. Buliński.

Dziewiętnastym punktem porządku posiedzenia było zapoznanie się z Informacją o stanie
kontroli zarządczej w jednostkach organizacyjnych powiatu nowomiejskiego. 

Pani Jeda omówiła Informację o stanie kontroli zarządczej, która stanowi załącznik nr 8.
Pan Starosta zapytał Członków Zarządu czy mają pytania do przedstawionej informacji.
Członkowie Zarządu nie zadali pytań.

/pani M. Jeda wylogowała się ze zdalnego posiedzenia Zarządu/

Dwudziestym punktem porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w
sprawie ostatecznego rozliczenia dotacji podmiotowych przekazanych dla niepublicznych
jednostek systemu oświaty w 2020r.           
/głos zabrała pani K. Jaroszewska-Sobczak – inspektor w Wydziale Oświaty, Kultury i Promo-
cji/

Pani  K.  Jaroszewska-Sobczak  poinformowała,  że  rozliczona  została  dotacja  przekazana  w
2020  r.,  Zaocznemu  Liceum  Ogólnokształcącemu  dla  Dorosłych  w  Nowym  Mieście
Lubawskim,  które  prowadzi  Anna  Bitowt  w  wysokości  59 175,05  zł.  W  wyniku  kontroli
rocznej nastąpiła niedopłata dotacji dla Zaocznego Liceum Ogólnokształcącego dla Dorosłych
w Nowym Mieście Lubawskim za dwoje uczniów za miesiąc listopad w kwocie 195,62 zł.
Niedopłata  dotacji  w  kwocie  195,62  zł  została  przekazana  przez  organ  dotujący  na  konto
Zaocznego Liceum Ogólnokształcącemu dla Dorosłych w Nowym Mieście Lubawskim w dniu
22.01.2020 r. Wyjaśniła, że do rozliczenia przyjęto roczną rzeczywistą liczbę 605 słuchaczy.
Ponadto przyjęta  stawka do rozliczenia dotacji  dla jednego słuchacza  w roku budżetowym
2020 wynosiła 97,81 zł. Poinformowała, że rozliczono również dotację przekazaną w 2020 r.,
Niepublicznej Szkole Podstawowej Specjalnej w Nowym Mieście Lubawskim, którą prowadzi
Beata Machujska dla 417 uczniów (w ujęciu rocznym)  w łącznej wysokości 1 218 641,91 zł  w
tym 5 738,00 zł   dotacja  celowa  od wojewody  na  realizację  zadań  z  zakresu  wychowania
przedszkolnego  oraz   3 000,00  zł  na  jednorazowe  dofinansowanie  zakupu  sprzętu  lub
oprogramowania, przydatnych w prowadzeniu zajęć realizowanych z wykorzystaniem metod i
technik kształcenia na odległość lub innego sposobu realizacji tych zajęć. Dotacja została w
całości  wykorzystana  i  rozliczona.  Dotacja  celowa  od  wojewody  na  wyposażenie  szkół
podstawowych w podręczniki, materiały edukacyjne i materiały ćwiczeniowe  –  4 649,52 zł,
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w tym  środki  wykorzystane  i  rozliczone  przez  szkołę  w wysokości  4 603,50  zł,  natomiast
środki na obsługę zadania w wysokości 46,02 zł wykorzystane i  rozliczone przez Starostwo
Powiatowe w Nowym Mieście Lubawskim. 
Pan Starosta zapytał Członków Zarządu czy mają pytania do przedstawionego projektu uchwa-
ły.
Członkowie Zarządu nie zadali pytań.

Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę.  Za głosowali:  A. Ochlak,  J.  Czapliński,  B. Grzywacz,
T. Łątkowska, M. Buliński.

Dwudziestym pierwszym punktem porządku posiedzenia było przyjęcie projektu uchwały
Rady Powiatu w sprawie dofinansowania zadania związanego z funkcjonowaniem Biura
Regionalnego Województwa Warmińsko- Mazurskiego w Brukseli w 2021. 
/głos zabrała pani B. Orłowska – naczelnik Wydziału Oświaty, Kultury i Promocji/

Pani Orłowska  poinformowała, że na poprzednim posiedzeniu Zarządu zostało przyjęte spra-
wozdanie z działalności Biura Regionalnego Województwa Warmińsko- Mazurskiego w Bruk-
seli za 2020r. Dodała, że dofinansowanie biura na rok 2021 wyniesie 1490 zł.
Pan Starosta zapytał Członków Zarządu czy mają pytania do przedstawionego projektu uchwa-
ły.
Członkowie Zarządu nie zadali pytań.

Zarząd jednogłośnie przyjął projekt uchwały i skierował pod obrady Rady Powiatu. Za głoso-
wali: A. Ochlak, J. Czapliński, B. Grzywacz, T. Łątkowska, M. Buliński.

Dwudziestym drugim punktem porządku posiedzenia było zapoznanie się ze sprawozda-
niem z doskonalenia zawodowego nauczycieli. 

Pani Orłowska omówiła sprawozdanie, które stanowi załącznik nr 9.

Dwudziestym trzecim punktem porządku posiedzenia było zapoznanie się ze sprawozda-
niem z Miejskiej Biblioteki Publicznej w Nowym Mieście Lubawskim. 

Pani Orłowska omówiła sprawozdanie, które stanowi załącznik nr 10.

/pani K. Jaroszewska-Sobczak wylogowała się ze zdalnego posiedzenia Zarządu/

Dwudziestym czwartym punktem porządku posiedzenia było przyjęcie projektu uchwały
Rady Powiatu w sprawie zmiany uchwały Nr XXV/159/2020 Rady Powiatu w Nowym
Mieście Lubawskim z dnia 10 grudnia 2020 r. w sprawie uchwalenia Wieloletniej Progno-
zy Finansowej powiatu nowomiejskiego na lata 2021 – 2034 ze zm. 

Pan Skarbnik poinformował, że dokonana została poprawka w uzasadnieniu projektu uchwały
dotyczącej zmian w budżecie. Szczegółowo omówił naniesione poprawki. 
Ponadto pan Skarbnik szczegółowo omówił zmiany w WPF i w budżecie na rok 2021.
Pan Starosta zapytał Członków Zarządu czy mają pytania do przedstawionego projektu uchwa-
ły.
Członkowie Zarządu nie zadali pytań.

Zarząd jednogłośnie przyjął projekt uchwały i skierował pod obrady Rady Powiatu. Za głoso-
wali: A. Ochlak, J. Czapliński, B. Grzywacz, T. Łątkowska, M. Buliński.
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Dwudziestym piątym punktem porządku posiedzenia  było  przyjęcie  projektu  uchwały
Rady Powiatu w sprawie zmiany w planie dochodów i wydatków w uchwale Nr XXV/
160/2020 Rady Powiatu w Nowym Mieście Lubawskim z dnia 10 grudnia 2020 r. w spra-
wie uchwalenia budżetu powiatu nowomiejskiego na 2021 r. ze zm. 

Pan Starosta zapytał Członków Zarządu czy mają pytania do przedstawionego projektu uchwa-
ły.
Członkowie Zarządu nie zadali pytań.

Zarząd po przyjęciu poprawki jednogłośnie przyjął  projekt  uchwały i  skierował pod obrady
Rady Powiatu. Za głosowali: A. Ochlak, J. Czapliński, B. Grzywacz, T. Łątkowska, M. Buliń-
ski.

Dwudziestym szóstym punktem porządku posiedzenia było zapoznanie się z informacją
dotyczącą publikacji artykułów prasowych i wzmianek dotyczących działalności ZPP.

Raporty ZPP stanowią załącznik nr 11.

Pan Starosta ogłosił 10 minut przerwy.

Pierwszym punktem z rozszerzenia porządku posiedzenia było zapoznanie się z pismem z
Regionalnej  Izby  Obrachunkowej  w  Olsztynie  w  sprawie  przekazania  uchwały  Nr
76/523/2021 Zarządu Powiatu w Nowym Mieście Lubawskim z dnia 14 stycznia 2021 r. w
sprawie przyjęcia sprawozdania z  wysokości  średnich wynagrodzeń nauczycieli  na po-
szczególnych  stopniach  awansu  zawodowego  w  szkołach  i  placówkach  prowadzonych
przez Powiat Nowomiejski Wojewodzie Warmińsko-Mazurskiemu.

Pani Orłowska wyjaśniła, że w art. 30a Karty Nauczyciela jest zapis, mówiący iż sprawozdanie
z wysokości średnich wynagrodzeń nauczycieli wraz z uchwałą Zarządu Powiatu przekazuje się
Regionalnej Izbie Obrachunkowej.

Pismo z Regionalnej Izby Obrachunkowej w Olsztynie stanowi załącznik nr 12.

/pani B. Orłowska wylogowała się ze zdalnego posiedzenia Zarządu/

Drugim punktem z rozszerzenia porządku posiedzenia było zapoznanie się ze  stanowi-
skiem Rady Powiatu w Olsztynie w sprawie podziału środków w ramach Rządowego Fun-
duszu Inwestycji Lokalnych.  

Pan Starosta zapytał Członków Zarządu czy mają pytania do przedstawionego stanowiska.
Członkowie Zarządu nie zadali pytań.

Stanowisko Rady Powiatu w Olsztynie stanowi załącznik nr 13.

Trzecim punktem z rozszerzenia porządku posiedzenia było zapoznanie się z  pismem  z
Związku  Powiatów  Polskich  oraz  Powiatu  Lidzbarskiego  w  sprawie  opinii  dotyczącej
możliwych skutków centralizacji struktury właścicielskiej szpitali dla jednostek samorzą-
du terytorialnego.   

Pismo Związku Powiatów Polskich oraz Powiatu Lidzbarskiego stanowi załącznik nr 14 i nr 15.
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Ostatni punkt stanowiły sprawy różne.

Pan Starosta zapytał Członków Zarządu czy chcą zabrać głos w punkcie sprawy różne.
Pan Buliński  poinformował,  że  zostały  środki  z  przetargu  na  rozbudowę budynku Zespołu
Szkół Zawodowych w Kurzętniku. Zapytał, na co zostaną przeznaczone zaoszczędzone środki,
czy będzie można je przeznaczyć na doposażenie szkoły oraz czy można je przeznaczyć na inne
odrębne zadanie inwestycyjne. 
Pan Starosta odpowiedział, że według informacji które uzyskał wynika, iż dofinansowania nie
będziemy musieli zwracać, pod warunkiem że pozostałe środki zostaną przeznaczone na zada-
nie inwestycyjne.
Pan Skarbnik przychylił się do stwierdzenia pana Starosty.

Starosta podziękował za udział w zdalnym posiedzeniu Zarządu i zamknął obrady.

                                                                                                   Przewodniczący Zarządu
                                                                                                          Andrzej Ochlak
Protokół sporządziła                                                                        
Ewelina Kubacka 
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